
Castan: Jestem na właściwej drodze
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Leandro Castan poszuka formy na wypożyczeniu w zespole Sampdorii.

Defensor udzielił krótkiego wywiadu dla Sportmediaset, w którym mówił,

że

 

- Mogłem zakończyć karierę dwa lata temu, ale nadal tu jestem z wielkim

pragnieniem gry, gdyż piłka nożna jest rzeczą, którą kocham i która dała mi

wszystko w życiu. Chcę grać do samego końca, dopóki moje dzieci nie zobaczą mnie

jako człowieka, który potrafi pokonać problemy, chcę być dla nich przykładem i

chcę, żeby moja córka widziała mnie jak gram, gdyż ma roczek i jeszcze mnie nie

widziała. Myślę, że jestem na właściwej drodze i jestem pewien, że radość wróci.

Miałem jedynie pecha, teraz wszystko jest za mną.
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